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 ترجمة الأمانة العامة للاتحاد البرلماني العربي

 الجمعية البرلمانية الآسيوية 
 الأمين العام

 
 دعوة
 

 للاتحاد البرلماني الدولي  الاجتماع التنسيقي للجمعية البرلمانية الآسيوية على هامش الجمعية العامة
 )17:30ولغاية الساعة  16:00(من الساعة  2021تشرين الثاني/نوفمبر  26الجمعة 

 قاعة روما –مكان عقد الجمعية العامة 
 مدريد -إسبانيا 

 
 ،معالي السيدة الرئيسة
  معالي السيد الرئيس،

 
 143على هامش الجمعية العامة الـ البرلمانية الآسيويةالاجتماع التنسيقي للجمعية أدعوكم إلى حضور أن  يسرني

حيث مرّت سنتان تقريبًا  ،الفعالية بغاية الأهمية لنا جميعاً  تعد. في مريد، إسبانيا ةالمنعقد للاتحاد البرلماني الدوليالقادمة 
 الذي لم يسبق له مثيل. 19-عقب الانتشار المدمر لكوفيد المفروضة صحيةال القيود من

البرلمانية  لجمعيةلمندوبي البرلما�ت الأعضاء في ا ثمينة، يتيح هذا الاجتماع فرصة للممارسات السابقة المعتادة ووفقاً 
منذ اجتماعنا  البرلمانية الآسيويةالتطورات الأخيرة للجمعية  وجودهم في مدريد والاطلاع علىللاستفادة من  الآسيوية

 الأخير المنعقد في بلغراد. 

 لحضور هذا الاجتماع على الأقل من برلمانكم بتعيين عضو واحد ،معاليكم، واإنه موضع تقدير كبير أن تقومولذلك، 
 هذه الفعالية.  شخصياً فيفي حال عدم قدرتكم على المشاركة 
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الجمعيات العامة للاتحاد البرلماني  إلى جانب الاجتماع التنسيقي للجمعية البرلمانية الآسيوية يعتبر ومن دون شك،
وتلك  معية البرلمانية الآسيويةحجر أساس لمشاركة آرائكم مع زملائكم البرلمانيين حول المسائل المتعلقة بالجالدولي 

واستمارة  الاجتماع أعمالتجدون مرفقاً مشروع جدول  المتعلقة بالاتحاد البرلماني الدولي من خلال مداخلات تفاعلية.
 التسجيل.

 .أرجو أن تتقبلوا، معاليكم، أسمى آ�ت التقدير

 
 مع أطيب التمنيات

 محمد رضا مجيدي
 الأمين العام

 
 ، شارع غولها، شارع مجاهدين اسلام، 4رقم 
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CONVOCATION 

 

APA Coordinating Meeting on the Sideline of the IPU Assembly 
Friday 26 November 2021 (16:00- 17:30) 

Assembly Venue-Roma Hall 

Spain- Madrid 

 

 

Dear Madam President, 

Dear Mr. President, 

 

 

It gives me great pleasure to invite you to attend the APA Coordinating Meeting to be held on the 

sideline of the upcoming 143rd IPU Assembly in Madrid, Spain. This is a highly important event for 

all of us after nearly two years of health restrictions imposed in the aftermath of the unprecedented 

devastating outbreak of COVID-19. 

 

As per usual past practices, this meeting provides an excellent opportunity for the delegates of the 

APA member parliaments to duly benefit from the privileges of their presence in Madrid and be 

briefed about the latest APA developments since our last meeting in Belgrade. 

 

Therefore, it is greatly appreciated if your Excellency would assign at least one member of your 

parliament to attend this meeting, if it would not be possible for you to personally participate at this 

event. 

 

No doubt, APA Coordinating Meetings alongside the IPU Assemblies serve as a cornerstone to 

share your perspectives with your fellow-parliamentarians both on issues relating to the APA and 

that of the IPU through interactive contribution. Attached please find the meeting agenda together 

with the Registration Form. 

 

Please accept, Excellency, the assurances of my highest consideration. 

 

Best Regards 

Mohammad Reza Majidi 

Secretary General 
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